
 

Stilling Jagtforening 

 

 

Referat Bestyrelsesmøde torsdag 20.06.2024; kl 19:00 – 21:00 

Mødested: Jægerhuset 
Forplejning: Morten  

Referent: Lena 

 
Deltagere: Lena, Dolly, Lars, Dirk, Morten, Hans & Knud. Afbud: Jørgen, (Morten ej givet lyd) 

Til info: Charlotte 

 

Dagsordenspunkter 

 
1. Dagsorden godkendt  

 

2. Referat fra sidste bestyrelsesmøde godkendt 

 

3. Siden sidste møde 

i. Til info: aften hos Julianelyst – Dolly. Fin tilslutning med omkring 30 deltagere fra flere 

jagtforeninger til et godt arrangement – flere har kommenteret positivt tilbage  

ii. Til opfølgning:   

1. Fryser til vingeundersøgelse? DJ er positivt indstillet og vi skal bare kontakte, når vi er 

klar. Projektleder fra Au er positivt indstillet på at give en præsentation for foreningens 

medlemmer omkring vingeprojektet. Tidspunkt aftales formodentlig september. Dirk 

2. Plan for kommunale fællesjagter er nu udarbejdet. Datoer lægges i aktivitetslisten på 

hjemmeside, lægges på FB og publiceres i Rekylen. Dirk 

3. Vi skal have fundet en kasserer til GF 2025 – muligt at Charlotte vil fortsætte? Knud har 

kommunikeret med Charlotte, der har en form for konkurrenceklausul i sit job. Med 

foreningens antal af bilag på max 200 årligt og mailbesvarelse 1 gang ugentligt hører vi 

om muligheden for at hun fortsætter. 

4. Rekylen - Udkast har været rundsendt. Allerede afviklede arrangementer skal slettes og 

jagtdatoer tilføjes. Den kommer dermed til at rumme arrangementer fra juli til marts 

2025. Lars rundsender til kommentering. 

iii. Til beslutning: intet er registeret 

 

4. Nyt fra udvalg: 

a. Hundeudvalg - Lena 

i. Status hundetræning og trænersituation. Dressurtræningen er afsluttet med ca. 20 hunde i åben 

klasse og 6-8 i hvalpeklassen. Kaj Ryge er ansvarlig for sommertræningen og mail herom er 

rundsendt. Boje Lauersen ønsker ikke træneropgaven fremadrettet grundet alder. Frank Gurvig 

har påtaget sig opgaven. Anders ønsker en uddannet hundetræner som formand/medformand for 

hundeudvalget samt kurser til trænerstaben. Anders er oplyst om kursustilbud fra DJ samt 

forsynet med niveauinddelte fagplaner og eksempler på lektionsplaner. Heine har været en del 

fraværende grundet sygdom. Ved fortsat ønske om dummykaster forventes hundeudvalget selv at 

ansøge om fondsmidler til fuldfinansiering. Anders har trimmet terrænet perfekt til både 

hundeførere og hunde med optimale betingelser for de forskellige øvelser. Der arrangeres en 

klubaften med demonstration af hundetræning og arbejde i februar 2025.  

 

b. Husudvalget- Dolly 

i. Status på renovering af udhus. Vi har tilsagn om mere end 70.000 i fondsbevillinger.  

ii. Plan for renovering af udhus – omfang, tidsplan & håndværkertilsagn.  Tømrer Alex, Skjød, har 

givet tilsagn om at udføre forskalling på udhuset en på to, montering af brugt Lindab ledhejseport 

med motor, udskiftning af u-udskiftet træ på gavlen af klubhuset– og hvis midler udskifte 

terrasse-vinduesparti og inddække overdækkede terrasse. Maling først tilrådeligt i 2025. Dolly 

indhenter tilbuddet skriftligt.  
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c. Jagtudvalg – Dirk  

i. Råge regulering. Sæsonen kom sent i gang, men der er nedlagt 1215 råger i Skanderborg by og 

1344 i hele kommunen. Lan for jagtsæson 2024/25 er godkendt. Der var opsat ducktubes, men 

ansøgning til Skanderborg Kommune er afvist, så tubes er nu fjernet. Der efterlyses flere fra 

Stilling Jagtforening til jagtudvalget særligt mhp afvikling af jagterne. 

 

d. Jagthornudvalg – Lars 

i. Brug af foreningens jagthorn. Ifølge Kajs skriftlige oversigt har foreningen fire Pless horn og et 

Parforce, der ligger hos Kaj. Lars, Ervin, Jørgen og Kristian og formodentlig Kjeld har hver et? 

Lars får greb om, hvem der har lånt hvad.  Kaj bedes om at tage kontakt til Kristian for at få det 

udlånte horn tilbage. Vi skal have beskrevet en låneaftale med tilbageleveringsforpligtelse, der 

skal underskrives. Lars udarbejder udkast. Bestyrelsen indstiller til, at lån af horn er gratis det 

første år hvorefter der betales leje med et beløb, der besluttes af jagthornsudvalget. 

 

e. Jagttegnsudvalg – Knud 

i. Sommer/høst hold. Max arbejder på sagen. Der forventes undervisning over to weekender med et 

hold på 5 – 6 deltagere. Knud skal evt. undervise ungdomsskoleelever i Silkeborg fra september og 

har et engelsksproget hold på 8 elever. Tidspunkterne er planlagt, så deltagerne kan nå at deltage 

i jagtsæsonen, såfremt de består i første forsøg. Undervisningen tilrettelægges i et mix mellem 

Institut for jagt og det mere udførlige fra DJ. 

 

f. Kommunikationsudvalg  

i. Rekylen – færdigt udkast inden 1. juli. Lars rundsender til kommentering den 21.06.  

ii. Aktiviteter i Jæger bladet havde deadline 17.06. Lars indberetter datoer for fællesjagter 

iii. Hjemmesiden er under omlægning. Derfor afvente inden Jørgen træder ind som med-redaktør 

Der er indhentet password til ham.  

 

g. Skydeudvalg – Knud 

1. Der er afviklet kvalifikationsskydning til kredsmesterskab 22. september med 66 

tilmeldte i forskellige klasser. Fra Stilling JF er Dirk og Knud kvalificeret. Næste års 

kvalifikationsskydning forventes afviklet på seks baner i Hævring, og der bliver behov 

for flere hjælpere. Vi afventer udmelding fra Aksel Sørensen inden vi kan tage 

planlægning på dagsorden. 

2. Høst-skydning ad libitum hos Anders – lørdag 17. august, kl 10 – 14. Der rundsendes mail i 

denne uge. 

a. Hjælpere:  

i. Ole Kidmose (indskrivning og kassemester) skal spørges 

ii. Mangler hjælpere ud over Lars evt Dirk fra 7.30 til opsætning og 

nedtagning: P-skilte, pavillon, kastemaskiner, lerduer, patroner, 

geværstativer. affaldsposer, grill.  

iii. indkøb – øl/vand/pølser/brød 

iv. Aftale med Robert vedrørende kastemaskiner (1800,- pr gang). På sigt 

overveje lån af Skanderborg JF’s kastemaskiner i stedet 

b. Instruktører:  

i. Tor – generelt 

ii. Max – jagttegnselever 

c. Grill mester: Jørgen? Skal spørges 

d. Skydebane/arr. ansvarlig: Knud 

i. Anmeldelse kommune, politi 

ii. Forsikring 

 

 

5. Næste møder  

a. Mødeplan for bestyrelsen 2024: 

i. 2024.08.22 – BM 
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ii. 2024.09.19 – BM (planlægge indkøb af træningsvildt samt sociale 

aktiviteter 2025. Forslag om jagtsti evt parralelt med skydning ad 

libitum, besøg på Tjele eller Ormstrup gods evt 12 juni, Konservator hos Diana Rejser)  

iii. 2024.10.24 - BM 

iv. 2024.11.21 – BM 

 

6. Eventuelt 

a. Status elforbrug seniorfryser og betalingsplan såfremt vi sponsorerer el til DJ vingefryser. Enighed om 

at vi må betragte seniorernes elforbrug som foreningens drift i lyset af, at vi sponsorerer DJ vingefryser. 

b. Affaldshåndtering. Træningsvildt må ikke lægges i affaldsspande. Kasseret træningsvildt kan anvendes til 

mårregulering, hvor der arbejdes på at få etableret en reguleringsplads i lommen. Vildt anvendt på 

reguleringsplads skal dog være nedlagt inden for en radius på 10 km. Bestyrelsen kontakter hundeudvalget 

og indskærper krav om forsvarlig emballering og foreslår nedfrysning frem til tømningsdato.  

c. Sekretærmail. Fungerer stadig ikke og g-mail ligeledes fejlbehæftet. Lars er på opgaven. 
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